
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 23 
 

Dato 24.10.2024 Deltagere Bent Olsen, Gerda Bachmann, 
Irene Ratjen, Laura Fenge, Søren 
Ratzeburg 

Inviterede Alle afd. 23 
bestyrelsesmedlemmer 

Fraværende Frank Sørensen 

 

Emne Uddybning af emne/beslutning 

Referent 
 

Laura Fenge 

Siden sidst Referat fra sidste møde er godkendt. 
 
 

På mødet • Velkommen Søren 
Vi byder velkommen til Søren Ratzeburg, der 
blev valgt ind som suppleant til bestyrelsen 
ved dette års afdelingsmøde. 
 
 

• Opsamling af spørgsmål til DOMI 
Bent har haft kontakt til DOMIs øverste leder 
Preben, som har videreformidlet kontakt til 
diverse instanser i DOMI. 
 
Elevatorer: Hvis man oplever problemer med 
en af vores elevatorer, skal man kontakte det 
nummer KONE har til at stå ved elevatorerne. 
I tilfælde af at man er fanget inde i en elevator, 
vil man selvfølgelig blive reddet ud samme 
dag. Hvis der ikke er nogen fanget inde i en 
elevator, vil den pågældende elevator blive 
fikset ved førstkomne mulighed. 
Vi mangler dog stadig svar på, hvad løsningen 
vil være for eventuelle beboere, som i sådan et 
tilfælde risikerer ikke at kunne tilgå sit hjem. 
 
Vand i kælderen: Drænene er lige blevet spulet 
her i starten af oktober. 
 
Diverse håndværksmæssige punkter vi 
tidligere har rejst spørgsmål omkring, er nu 
blevet rettet af DOMI. De ting der endnu 
mangler, er vi opmærksomme på og fortsætter 
med at rette henvendelse omkring. 



 
Tagrender er sidst renset i maj 2021, og er sat 
til at skulle renses igen i 2026. 
 
Vi er fortsat i dialog med den grønne afdeling 
omkring bortskaffelse af haveaffald. 
 
 

• Markvandring d. 29/10 
Bent, Irene og Søren deltager på dette års 
markvandring med den grønne afdeling. 
 

• Nyt fra kassereren 
Der er pr. dags dato 3497,85kr. på vores 
konto. 
 

• Petanquebanen 
Vi har nogen i kikkerten til at være tovholder 
på petanquebanen. 
 

• Svar omkring rengøring af fælleshuset 
Vi er endnu i dialog med DOMI omkring dette. 
 

• Ny affaldssortering 
Den nye affaldssortering er endelig blevet 
installeret i dag d. 24/10. Illustrationerne der 
viser, hvilke beholdere der indeholder hvad, er 
også blevet opdateret til de nye. 
 

• Fællesspisning i november 
Årets sidste fællesspisning bliver d. 4. 
november. Der er tilmelding mandag d. 28. 
oktober. 
 

• Julekomsammen 2024 
Dette års julekomsammen løber af stablen 
torsdag d. 5. december kl. 15. Arrangementet 
bliver gratis. Vi mangler nogen der er 
musikkyndige på klaver eller guitar til at kunne 
spille nogle julemelodier, så vi kan synge nogle 
julesange sammen. Man kan kontakte Bent, 
hvis man kan være behjælpeligt med dette på 

dagen       
 
 



• Eventuelt 
Udefrakommende unge: Der er opleves for 
tiden problemer med udefrakommende unge, 
der tager ophold i vores kældre. Ser man 
grupper af unge mennesker der tager ophold 
på afdeling 23s bygningsområder, kan man 
selv rette henvendelse til de pågældende 
grupper eller kontakte politiet. 
 
Brugen af fællesarealerne i kældrene: Vi gør 
opmærksom på, at det er ikke tilladt bruge 
fællesarealerne i kælderene til opbevaring af 
møbler og andet. 
 
 

Næste møde 
 

Næste bestyrelsesmøde ligger foreløbigt d. 
15.01.2025 

 


